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Papa u kapelici Svete
Marte: Ispovijed nije
proces niti perilica
za nečiju savjest

Za vrijeme svoje homilije u kući
Svete Marte papa je pričao o
ispovijedi. Rekao je da oni koji
vide ispovjedaonicu samo kao
čistionicu za uklanjanje mrlja
sa svoje savjesti ne osjećaju
sramotu za svoje grijehe.
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PAPA FRANJO



"Idem tamo, kažem svoje grijehe,
svećenik mi oprosti, dobijem tri
Zdravomarije za izmoliti i idem u
miru.' Nisi razumio! Otišao si na
ispovijed samo da bi proveo
bankarsku transakciju ili neki
uredski zadatak. Nisi otišao na
ispovijed posramljen radi onoga što
si počinio. Ako nisi spoznao što znači
dobiti oproštenje, nećeš niti moći dati
oproštenje drugome.

Papa je podsjetio da Bog oprašta
samo kada netko osjeća sramotu za
svoje grijehe. Kada se netko pokaje
za svoje grijehe i oprosti mu se, tek
tada je sposoban opraštati drugima.

PAPINA HOMILIJA

(Vatikan Radio)

"Ako vas pitam 'Jeste li svi grešnici? -
Da Oče, svi mi - I kako dobivamo
oprost za naše grijehe - Ispovijedamo
se – I kako je bilo na ispovijedi? -
Dođem tamo, kažem svoje grijehe,



svećenik mi oprosti, dobijem tri
Zdravomarije za izmoliti i odem u
miru.' Nisi razumio! Otišao si na
ispovijed samo da bi proveo
bankarsku transakciju ili neki uredski
zadatak."

"Nisi otišao na ispovijed posramljen
zbog onoga što si počinio. Vidiš mrlje
na svojoj savjesti i pogrešno vjeruješ
da je ispovjedaonica kao čistionica
koja uklanja ove grijehe. Nesposoban
si osjetiti sramotu za svoje grijehe."

"Čudo ulazi u tvoje srce. Imaš snagu
spoznati to. U suprotnom napuštaš
ispovjedaonicu, upoznaješ prijatelja,
počinješ razgovarati i tračati nekoga
drugoga i nastavljaš griješiti."

"Mogu oprostiti samo onda kada
osjetim da mi je oprošteno. Ako
nemaš spoznaju zadobivanja
oproštenja, nećeš nikada biti
sposoban oprostiti. Ovakvo stanovište
utječe na to kako se odnosimo prema
drugima. Opraštanje je potpuno.



Oprostiti mogu samo kada osjećam
svoje grijehe, svoju sramotu.
Posramljen sam i tražim Boga
oproštenje. Osjećam Očevo
oproštenje, postajem sposobnim
oprostiti drugima. U suprotnom, ne
mogu oprostiti i nisam sposoban za
to. Zbog toga je oproštenje misterij,
otajstvo."

"Danas zamolimo Gospodina da nam
udjeli milost razumjeti ovo,
sedamdeset puta sedam. Zamolimo za
milost biti posramljenima ispred
Boga. To je velika milost. Osjećati
sramotu za svoje grijehe i onda
zadobiti oproštenje i milost
velikodušnog opraštanja drugima, jer
Gospodin je oprostio svima, pa tko
sam onda j
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